
 
 

 
Onderwerp: 11e bericht met nieuws en ontwikkelingen Kazernekwartier (maart 2023) 

 
Beste omwonende en geïnteresseerde, 
  
Ik stuur u weer een mail met informatie over de ontwikkeling van het kazerneterrein tot een 
duurzame en moderne stadswijk. In deze voortgangsmail de volgende onderwerpen.  
 

• Voortgang aannemer Heijmans 
We hebben in december gecommuniceerd dat Heijmans de bouwpartner is om het 
kazerneterrein bouw- en woonrijp te maken. We zijn nu bezig met de planning en de 
contractafhandeling. Daarnaast worden de technische eisen verder ingevuld voor zowel de 
inrichting van de bovengrond, als de inrichting van de ondergrond. Denk bijvoorbeeld aan 
kabels en leidingen. De verwachting is dat de eerste fysieke werkzaamheden plaatsvinden op 
en rondom de appèlplaats. Maar voor het zover is wordt er achter de schermen dus nog 
gewerkt aan de planning en de ontwerpen.   
  

• Eerste bijeenkomst over mobiliteit 
Het onderwerp ‘mobiliteit’ heeft impact voor de omwonenden van het kazerneterrein. Over 
dit onderwerp gaan we ook met omwonenden in gesprek. Hiervoor ontvangen 
buurtbewoners te zijner tijd een uitnodiging om samen het onderwerp te bespreken. 
De komende periode gebruiken we om te kijken hoe we dit proces gaan vormgeven. Enkele 
weken geleden heb ik met een vertegenwoordiging van vier bewoners van de Kazernestraat 
en de Horsterweg een eerste gesprek gehad om af te tasten wat er leeft onder bewoners. Bij 
dit gesprek was ook een verkeerskundige van de gemeente aanwezig. De gemaakte 
opmerkingen nemen we mee bij het vormgeven van het proces. De betrokken bewoners wil 
ik nogmaals danken voor hun bijdrage. 
  

• Voortgang haalbaarheidsonderzoek brug 
In oktober 2022 werd bekend dat er een haalbaarheidsonderzoek komt naar een nieuwe 
oeververbinding voor fietsers en voetgangers tussen Venlo en Blerick. Met de komst van een 
brug zou ook de ontsluiting van het Kazernekwartier voor fietsers en voetgangers met de 
binnenstad wordenverbeterd. De gemeente Venlo kondigde een diepgaander onderzoek 
aan. Dit vindt inmiddels plaats. Er wordt onder andere gekeken of een brug haalbaar is, wat 
de kosten ongeveer zijn en of er effecten zijn voor de waterstanden. Belangrijk onderdeel 
van het haalbaarheidsonderzoek is de participatie met stakeholders, waaronder bewoners 
en belangenorganisaties. De komende maanden krijgen de stakeholders de kans om input te 
geven. Hier worden verschillende bijeenkomsten voor georganiseerd. In het najaar van 2023 
worden de bevindingen van het haalbaarheidsonderzoek gepresenteerd aan het college en 
de gemeenteraad. 
  
 
 



 
• Voortgang bladverzameling op kazerneterrein 

Op 2 november 2022 is er een proef gestart op het kazerneterrein om bladeren in te 
zamelen via de methode bokashi. De grote berg bladeren die is verzameld, ligt al enkele 
maanden onder een zwart plastic zeil. Onlangs bleek bij een controle dat het 
fermenteringsproces nog onvoldoende heeft plaatsgevonden. De verwachting is dat deze 
compost in het voorjaar kan worden uitgereden. Met deze proef wil de gemeente Venlo 
ervaring op doen en kijken of dit natuurlijke product in de toekomst ook in het 
Kazernekwartier kan worden ingezet. 
 
Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn te melden, stuur ik u weer een voortgangsmail. Heeft u 
in de tussentijd vragen, neem dan contact met mij op.  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Irmy Bran – van Paassen 
Omgevingsmanager 
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